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Protokoll styrelsemöte 

 

Styrelsemöte 2024-05-14 kl.18.30 

 
Närvarande: Tommy Bernergård, Helene Johansson, Carina Larsson, Eva Eriksson, Robert 

Malmkjell, Rainer Hietalathi, Petra Oxonius samt Lars Sundqvist 

 

§ 1 Mötets öppnande 

- Tommy hälsar alla välkomna 

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

- Dagordningen godkänns 

 

§ 3 Föregående mötesprotokoll  

- Inga synpunkter 

 

§ 4 Ekonomi 

- Budget 2024 samt årsavgifter fastställdes vid extra årsmötet och      

medlemsavgifter har skickats ut. XRF mätningar faktureras så snart som möjligt. 

Helene tittar på betalkort samt möjligheter för swish. 

 

§ 5  Rapporter och skrivelser 

- Inget idag 

 

§ 6  Medlemsfrågor 

- Fråga om passivt medlemskap och Robert kollar upp möjligheten.  

- Vi ska skapa välkomstbrev till nya medlemmar. Tommy ansvarar för frågan 

 

§  7    Rapport från Slipkommittén 

- Anders kunde inte närvara. Flaggstång och vimpel har kommit på plats. 

Oljestationen kommer flyttas efter sjösättning i överenskommelse med Svearna. 

 

§ 8  Rapport från Sävholmskommittén 

- Öppningshelgen gick bra förutom märkning av grundet. Ett par nya 

medlemmar var ute i helgen. Problem med att det blir stopp i avloppet och 

Lasse tittar på lösning.  

- Saknas fortfarande medlemmar i kommittén främst för fester och vi får 

hjälpas åt att fråga medlemmar om intresse. Lägger ut en blänkare på 

hemsidan.  

- Ny information om serviceavgift behöver sättas upp och övrig information 

behöver gås igenom (Rainer och Annica ordnar).  

- Kort till båtar för säsongsel har Carina ordnat (ny färg per säsong). 

- Datumbegränsning för förtöjningsreglerna blev röstades igenom men 

maxlängd  gäller som tidigare och då max 45-60 fot beroende på plats på 

bryggan.  

- Nästa vecka startar vi igång rumsbokningen på hemsidan. Petra tar kontakt 
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Alicia  

- Säviskommittén får i uppdrag att undersöka kostnad och möjlighet för 

flaggstång på bryggan samt fäste/förstärkning.  

 

§ 9  Miljökommittén 

- Kommunen vill ha in rapporter på båtmätningar av båtar på slipen. Mats L 

bjuds in att komma när det finns ny information. 

 

§ 10 Valberedning 

- Vi behöver få in en ytterligare medlem till valberedningen. Även det lägger 

vi ut som blänkare på hemsidan. 

 

§ 11 Åtgärdslistan 

- Underhållsplanerna. Kommittéerna har fortsatt uppdrag att ta fram och 

uppdatera dessa för Sävholmen och Slipen. Uppföljning på septembers 

styrelsemöte gällande Sävholmen då både Lasse, Anders och Robban bjuds 

in. Slipen bjuds in till oktobers styrelsemöte. 

 

§ 12 Övriga frågor 

- Hur kan vi använda oss av Båtunionen och få lösenord? Rainer kollar upp. 

- Ett alternativ kan vara att sätta upp en wifi router vid bryggan för att 

förbättra tillgång till nät. Rainer får i uppgift att undersöka det alternativet. 

Eventuellt komplettera med kamera för hamnområdet.  

- Tommy kontaktar byggnadsvårdsinspektören Leif 

- Robert och Rainer kommer att representera EMBK på MBFs (Mälarens 

båtförbund) styrelsesammanträde onsdag den 15 maj. 

 

§ 13 Nästa möte 

- Styrelsen träffas 18 juni kl. 18.30.  

 

§ 14 Mötets avslutande 

 

Samtliga styrelseledamöter förutsätts närvara och anmäler eventuellt förhinder. Suppleanter 

kommittéer anmäler närvaro. 

 

 

 

 

 

 

 

Tommy Bernergård 

Ordförande 

E-post: ordf@embk.se   
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